
 

 

Legnica, dnia 17 lutego 2022 roku 

 

Maciej Kupaj 

Radny Rady Miejskiej Legnicy  

 

Szanowny Pan 

Tadeusz Krzakowski  

Prezydent Miasta Legnicy  

 

 

ZAPYTANIE 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

proszę o następujące informacje dotyczące budynku przychodni na ul. Tatrzańskiej: 

 - przychody z najmu w 2021 roku, 

 - dochód z najmu w 2021 roku (po odjęciu tzw. stawki kosztowej lub rzeczywistych kosztów ponie-

sionych na funkcjonowanie budynku wraz z amortyzacją), 

 - powierzchnia budynku, 

 - średniej ceny najmu m2 powierzchni, 

 - minimalny czynsz najmu za m2 i maksymalny czynsz najmu na m2, 

 - przewidywany koszt termomodernizacji i innych planowanych prac, o których pisał Pan na Facebo-

oku w dniu 16 lutego 2022 roku.  

 

 

Z poważaniem, 

Maciej Kupaj 


